
Sprava z pravidlovej komisie  Zurich 2017      5.10.2017   

 

Predseda sa zaoberal navrhom FRA – zmenou vyskovych rozdielov  a počtom bran. 

A navrhom komisie alpskych tratí- prepocet bran k vyskovemu rozdielu.Jednotlive navrhy presne 

definovali ako sa ma vypočitat resp.navrhnut prepocet bran.Predseda pravidlovej komisiep.HUber to  

preskumal celkovo – co  charakterizuje alpske lyzovanie. 

Alpske lyzovanie charakterizuje  „ spravny balanc pri pouzity Vyskoveho rozdielu a prepocet bran -čo  

prezentuje  „rychlost a interval oblukov „ A to robi atraktívnost nasho športu. 

Vyskovy rozdiel: ukazal diagram z historickeho uhlu  pohladu,potom balanc medzi jednotlivymi 

druhmi preteku / FIS,WC,EC / a  prepočet z minulych rokov. 

Vysledok  skumania pre zmeny vyskovych rozdielov je -  že ked sa ma menit  jestvujuce pravidlo tak 

musi byt balanc-respektive rozdiel medzi pretekom FIS -EC-WC ,a tento rozdiel ma byt postupny.Nie 

ako ukazuje diagram,ze je velky skok medzi EC  a WC. 

Prepocet bran- otazka znela,co je dlzka trate.Ci sa pocita stredova rovna dlzka trate  zo startu do 

ciela?/ momentalne podla homologizacii / Alebo je to dlzka medzi branami ? Rozhodnutie komisie 

alpskych trati a pravidlovej komisie je ,že potrebuju viac dat z buducej sezony- to znamena ,že sa 

pokusia merat  dlžku trate medzi branami s pomerom dlžky trate podla homologizacie.Budu vybrany 

TD,ktory to budu pomahat davat  do tabuliek z jednotlivych pretekov a nove vysledky sa prednesu na 

jarnej schodzi FIS. 

 

Dalsim bodom bolo opatovne preskumanie pravidiel 1210 – 1233 

Otazka cieloveho koordinatora – je hlavne otazkou pre WC resp.popis ich cinnosti. 

ICR 611.3.2.1 a 611.3.2.2. rucne meranie  - nastavaju tam zmeny.Hlavne sa jedna o vypocet odchylky 

pri rucnom merani.Počita sa desat predchadzajucich casov.V pripade,že nebude desat pred – zvysok 

pojde po chybajucom case. 

Ak organizator zabezpeči FOTOFINISH  System- to je použitie fotografii s casom- potom za zoberie 

uvedeny cas a nepocita sa odchýlka. 

Special kvoty- jedna sa o zoznam pretekov na ktorych su povolene vyssie kvoty pre krajiny ktore o to 

požiadali.Bude to na internete po schvaleni councilom po 18.11.2017 

Treba dat pozorna jednotlivych pretekoch- nakolko je tohoto roku viac pretekov s takymito 

kvotami.Pre Slovensko sa nic nemeni,pretoze nebola od SLA požiadavka na navysenie kvot na 

niektorych pretekoch. 

Nova bude tiez listina na kvoty pre CIT  Event.Tam su pravidlove zmeny ,kedy možu štartovat  

pretekary.Jedna sa o pretekarov ,ktory musia mat viac ako 15 resp.20 bodov .Bude specialny 

dokument zaveseny na webe FIS  ohladom kvot pre CIT  preteky.Treba pockať na schvalenie 

councilom. 

Ostatne upravy sa jednali o uprave spravnej anglictiny a korekcii  v pravidlach. 

Palovicova Jana                                                                                         November 2017 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


